



UNITARIAN CHURCH OF MONTREAL

Pledge Form 2024

Please fill out the following form and return it to the UCM office by mail.

This form can be filled out online at: <https://www.ucmtl.ca/pledging-page>

Unitarian Church of Montreal / Église unitarienne de Montréal
5035 boul. de Maisonneuve Ouest
Montreal, QC H4A 1Y5

Although there is never a deadline for giving, **submitting your 2024 pledge by October 31** will improve the accuracy of the budget. The congregational budget meeting, at which the 2024 budget will be voted on, will be held on November 12.

Name (First, Last) _____

Yes, I am supporting my congregation and its mission with a commitment of \$_____ for 2024.

If you are unsure of how much to give and would like to speak to a member of the Pledge Committee, please contact the UCM office by email at office@ucmtl.ca or call 514-485-9933.

Email address: _____

The following information will help us in our planning.

What method will you use to make your contribution? An automatic debit through electronic banking is the recommended method. More information on donating to UCM: <https://www.ucmtl.ca/take-action>

Electronic banking _____ Cash _____
Cheques _____ Canada Helps _____

How often do you expect to contribute?

Weekly _____ Monthly _____
Bi-monthly _____ Quarterly _____
Yearly _____ Randomly _____

Any additional comments or questions?

Financial commitment reminders are sent out twice a year.

Thank you for your support and contribution. Our community grows because of you.



ÉGLISE UNITARIENNE DE MONTREAL

Formulaire de souscription 2024

Prière de compléter ce formulaire et de le retourner au secrétariat par la poste ou le déposer dans le panier de partage du dimanche.

Il peut aussi être complété en ligne à <https://www.ucmtl.ca/pledging-page>

Église Unitarienne de Montréal / Unitarian Church of Montreal
5035, boul. de Maisonneuve ouest
Montréal QC H4A 1Y5

Bien qu'il n'y ait jamais de date limite pour donner, **soumettre votre engagement pour 2024 avant le 31 octobre** améliorera l'exactitude du budget. La réunion du budget de la congrégation, au cours de laquelle le budget de 2024 sera voté, aura lieu le 12 novembre.

Prénom et nom : _____

Oui, j'appuie financièrement mon Église et ses missions par une souscription de _____ \$ en 2024.

Si vous hésitez à savoir combien donner et aimeriez parler avec une personne du comité de souscription, prière de joindre le secrétariat de l'ÉUM par courriel à office@ucmtl.ca ou par téléphone 514-485-9933.

Votre adresse courriel: _____

Les informations suivantes nous aideront dans notre planification.

Par quel moyen prévoyez-vous faire vos versements ? Le transfert de fonds électronique bancaire est la méthode recommandée. Pour plus d'information sur les contributions à l'ÉUM :

<https://www.ucmtl.ca/fr/faire-un-don>

Transfert électronique	_____	En argent	_____
Par chèque	_____	Canada Helps	_____

À quelle fréquence prévoyez-vous faire vos versements ?

Hebdomadaires	_____	Mensuellement	_____
Bimestriellement	_____	Trimestriellement	_____
Annuellement	_____	Aléatoirement	_____

Autres questions ou commentaires ?

Les états d'évolution de votre souscription seront émis semestriellement.

Nous vous remercions pour votre soutien. Notre communauté grandit grâce à vous.